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Przebieg spotkania: 

Animator przedstawił mieszkańcom informację o projekcie remontu chodnika na ulicy  

 Florowskiej (dawniej Buczka) po weryfikacji pomysłu przez Urząd Miasta. Środki  

 dostępne dla dzielnicy wystarczą do wykonania remontu chodnika wraz z wjazdami do  

 posesji na długości 200m. Animator przedstawił mieszkańcom informację o kolorze i  

 kształcie kostki brukowej, zgodnie z wytycznymi katalogu elementów małej architektury.  

 Ponieważ środki dla dzielnicy nie wystarczą na wykonanie całego chodnika wskazanego w  

 pomyśle mieszkańcy poprosili animatora, aby ustalił z pracownikami Urzędu Miasta, czy lepiej  

 byłoby wykonać remont chodnika od skrzyżowania z ulicą Leśną czy Krótką. Ze względu na  

 to, że niektórzy mieszkańcy sami wybrukowali sobie wjazdy na posesje, mieszkańcy zwrócili  

 się do animatora z prośbą o ustalenie z Urzędem Miasta, czy stworzone przez mieszkańców  

 podjazdy będą rozbierane i budowane na nowo podczas remontu chodnika, czy zostaną  

 wkomponowane w nowy chodnik.  

Co ustalono: 

a) animator zwróci się do Urzędu Miasta z pytaniem o to, którą część chodnika 

wyremontować 

b) animator zwróci się do Urzędu Miasta z pytaniem o to, co stanie się z już istniejącymi i 

wybudowanymi przez mieszkańców wjazdami do posesji w trakcie remontu chodnika 

 


